
 
 

 

 

 

   

 

Hei! 

Olen Joona Lipponen, viidennen vuoden rakennetun ympäristön opiskelija, ja haen AYY:n hallituksen 

muodostajaksi vuodelle 2025. Minulla on vahva tausta Aalto-yhteisössä, sillä olen toiminut useissa 

vapaaehtoistehtävissä, kuten fuksikapteenina ja Otacruisen järjestäjänä. Kuluneena vuonna olen toiminut 

AYY hallituksessa vastaten asumisesta ja taloudesta. Tämä rooli on antanut minulle kattavan läpileikkauksen 

ylioppilaskunnan toiminnasta. Uuden talousjohtajan aloittaessa, koen, että kokemukseni AYY talouspuolesta 

tuo jatkuvuutta ja auttaa uuden johtajan sujuvassa perehdyttämisessä. 

Miksi haen puheenjohtajaksi? 

Haluan varmistaa, että AYY toimii aidosti opiskelijalähtöisesti ja avoimesti. Puheenjohtajan rooli tarjoaa 

mahdollisuuden yhdistää kokemukseni ja intohimoni ylioppilaskunnan kehittämiseen, samalla kasvaen itse 

johtajana. Ylioppilaskunnan kaiken toiminnan ja päätösten on mielestäni oltava läpinäkyviä. Tämä varmistaa 

sen, että toiminta palvelee opiskelijoiden tarpeita ja edistää yhteisön toimintaa. Puheenjohtajana uskallan 

seistä päätösten takana ja edustaa hallitusta myös vaikeissa tilanteissa. Minulla on vahva halu kehittää 

ylioppilaskunnastamme entistä vahvempi yhteisö, joka tukee opiskelijoita kaikilla osa-alueilla. 

Tavoitteet puheenjohtajana 

1. Opiskelijalähtöisyys: Varmistan, että AYY päätöksenteko on opiskelijoiden tarpeiden mukaista ja 

läpinäkyvää. Kaiken toiminnan tulee palvella jäsenistön tahtotilaa. Päätöksenteon ja toiminnan 

tulee aina huomioida vaikuttavuus jäsenistöömme. 

2. Yhteistyön vahvistaminen: Haluan rakentaa tiiviin, yhtenäisen ja monipuolisen hallituksen, joka 

työskentelee päivittäin saumattomasti toiminnanjohtajan, talousjohtajan ja muun toimiston kanssa. 

3. Kehityksen tukeminen: Minulla on kyky ja rohkeutta viedä läpi tarvittavia muutoksia silloin, kun 

kehitystä tarvitaan. Muutosta ei tule tehdä itseisarvona, mutta epäkohtiin on tartuttava 

määrätietoisesti, jotta voimme jatkuvasti kehittyä. 

Johtajana olen pragmaattinen, osallistava ja inspiroiva. En koskaan vaadi muilta enempää kuin olen itse 

valmis tekemään, ja motivoin tiimiäni löytämään oman potentiaalinsa. Tasapainotan rennon ilmapiirin ja 

vakavan työskentelyn niin, että tiimi voi työskennellä tehokkaasti, mutta hyvässä hengessä. Minulle on 

tärkeää luoda avoin ja kannustava ilmapiiri, jossa jokainen voi kasvaa ja kehittyä omilla vastuualueillaan. 

Olen valmis ottamaan edustavan roolin AYY puolesta, sillä näen sen tärkeänä paitsi yliopiston sisällä, myös 

ulkopuolisissa yhteyksissä. Uskon, että johtamisotteeni ja kokemukseni tekevät minusta vahvan ehdokkaan 

AYY hallituksen muodostajaksi ja vuoden 2025 puheenjohtajaksi. 

Mikäli sinulla on kysyttävää, vastaan mielelläni sähköpostitse, Telegramissa tai puhelimitse. 

Ystävällisin terveisin, 

Joona Lipponen 

 



 
 

 

 

 

   

 

Hello! 

I am Joona Lipponen, a fifth-year student of the built environment, and I am applying to become the former 

of the AYY board for 2025. I have a strong background within the Aalto community, having served in various 

volunteer roles, such as a fuksicaptain and organizer of Otacruise. This past year, I have been a member of 

the AYY board, responsible for housing and finances. This role has provided me with a comprehensive 

overview of the operations of the student union. With the appointment of a new financial director, I believe 

that my experience with AYY's financial matters will ensure continuity and aid in the smooth onboarding of 

the new director. 

Why am I applying to be chairperson? 

I want to ensure that AYY operates in a truly student-centered and transparent manner. The chairperson’s 
role offers the opportunity to combine my experience and passion for developing the student union while 
growing as a leader myself. I believe that AYY’s operations and decisions must be transparent. This ensures 
that the activities serve the students' needs and promote the functioning of the community. As chairperson, 
I am ready to stand behind decisions and represent the board, even in challenging situations. I have a strong 
desire to develop our student union into an even stronger community that supports students in all aspects. 

Goals as chairperson 

1. Student-centered approach: I will ensure that AYY's decision-making aligns with the needs of 

students and is transparent. All operations must serve the will of the members. Decision-making 

and actions must always take into account the impact on our members. 

2. Strengthening cooperation: I want to build a close, unified, and diverse board that works 

seamlessly every day with the executive director, the financial director, and the rest of the office 

staff. 

3. Supporting development: I have the ability and courage to implement necessary changes when 

development is required. Change should not be made for its own sake, but issues must be 

addressed decisively to enable continuous improvement. 

As a leader, I am pragmatic, inclusive, and inspiring. I never demand more from others than I am willing to 

do myself, and I motivate my team to find their own potential. I balance a relaxed atmosphere with serious 

work so that the team can work efficiently, but in good spirits. It is important to me to create an open and 

encouraging environment where everyone can grow and develop within their own responsibilities. 

I am ready to take on a representative role for AYY, as I see it as important not only within the university but 

also in external contexts. I believe that my leadership style and experience make me a strong candidate to 

form the AYY board and serve as chairperson for 2025. 

If you have any questions, I am happy to answer by email, Telegram, or phone. 

Best regards, 

Joona Lipponen 

 



 
 

 

 

 

   

 

Hej! 

Jag heter Joona Lipponen och jag är en femteårsstuderande inom den byggda miljön. Jag ansöker om att bli 

ordförande för AUS styrelse 2025. Jag har en stark bakgrund inom Aalto-gemenskapen, där jag har varit 

aktiv i flera frivilliguppdrag, såsom tutor och arrangör för Otacruise. Under det gångna året har jag varit AUS 

styrelsemedlem och ansvarat för boende och ekonomi. Denna roll har gett mig en bred inblick i 

studentkårens verksamhet. I och med att en ny ekonomichef tillträder, känner jag att min erfarenhet inom 

AUS ekonomi kommer att bidra till kontinuitet och underlätta en smidig introduktion för den nya chefen. 

Varför söker jag till ordförande? 

Jag vill säkerställa att AUS fungerar studentcentrerat och transparent. Ordföranderollen ger mig möjlighet 

att kombinera min erfarenhet och passion för att utveckla studentkåren, samtidigt som jag växer som 

ledare. Jag anser att AUS verksamhet och beslut ska vara transparenta. Detta säkerställer att verksamheten 

uppfyller studenternas behov och främjar gemenskapen. Som ordförande vågar jag stå bakom besluten och 

representera styrelsen även i svåra situationer. Jag har en stark vilja att utveckla vår studentkår till en ännu 

starkare gemenskap som stöder studenterna på alla områden. 

Mål som ordförande 

1. Studentcentrerat: Jag säkerställer att AUS beslutsfattande är i enlighet med studenternas behov och 

att verksamheten är transparent. All verksamhet måste tjäna medlemskårens vilja. Beslutsfattandet 

och verksamheten ska alltid ta i beaktande dess påverkan på våra medlemmar. 

2. Förstärkt samarbete: Jag vill bygga en nära, enhetlig och mångsidig styrelse som arbetar sömlöst 

dagligen med verksamhetsledaren, ekonomichefen och resten av kontoret. 

3. Stöd för utveckling: Jag har förmågan och modet att genomföra nödvändiga förändringar när det 

behövs utveckling. Förändring ska inte göras för sakens skull, men brister måste åtgärdas 

beslutsamt för att vi ska kunna utvecklas kontinuerligt. 

Som ledare är jag pragmatisk, inkluderande och inspirerande. Jag kräver aldrig mer av andra än jag är villig 

att göra själv, och jag motiverar mitt team att hitta sitt eget potential. Jag balanserar en avslappnad 

atmosfär med seriöst arbete så att teamet kan arbeta effektivt med god stämning. Det är viktigt för mig att 

skapa en öppen och uppmuntrande miljö där alla kan växa och utvecklas inom sina egna ansvarsområden. 

Jag är redo att ta en representativ roll för AUS, eftersom jag ser det som viktigt, inte bara inom universitetet 

utan även i externa sammanhang. Jag tror att min ledarstil och erfarenhet gör mig till en stark kandidat för 

att bilda AUS styrelse och vara ordförande för år 2025. 

Om du har några frågor, svarar jag gärna via e-post, Telegram eller telefon. 

Vänliga hälsningar, 

Joona Lipponen 

 


